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У ЖИЖИ

ОСАМ МЕРА ЗА РАСт жИВОтНОГ СтАНДАРДА
Председник Србије Александар 

Вучић представио је веома 
важне мере за грађане, које треба 
да значајно утичу на раст живот-

ног стандарда грађана. Највеће 
повећање издвајања држава је 
спремила за пензионере, а следи и 
скок плата у просвети и здравству.

10.000 
динара 

за свако дете 
до 16 година

Мајке, саМохрани очеви и 
старатељи приМају 
тај новац на рачун 

25. септеМбра. 
пријаве од 20 августа 

до 15. септеМбра.

1. нова мера

куМулативно 
повећање плата

30,6 %

2. Повећање Плата 
у Просвети

««
««

куМулативно 
повећање плата 

16 %

3. Повећање Плата 
за медицинске 

раднике

««
«« ХлеБ „сава” 

Биће јефтинији 
и коштаће 

54 динара.

5. 

могуће одлагање 
Повећање 

цена струја 
у договору 
са ммф-ом.

6. 

сви у јавном 
сектору имаће 

значајно Повећање 
Плата.

7. 

Почиње Подела још 
ваучера од По 
5.000 динара.

8. 

«««« ««

прво повећање пензија 
1. октобра 

5,5% 
а друго 1. јануарa 

14,6 %
куМулативно 

повећање пензија 

21,6%
за шест Месеци 

просечна пензија 
износиће 390 евра, што је 

највеће повећање 
пензија у историји србије.

4. велико 
Повећање Пензија

««««««



ЕКОНОМИЈА
КИШИЊЕВ
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Председник Србије Алек-
сандар Вучић угостио је, у 

Палати „Србија“, председницу 
Индије Дроупади Мурму, која 

је боравила у званичној посети 
нашој држави, заједно са по-
литичко-привредном делега-
цијом Индије.

Председник Србије учест-
вовао је на Самиту Ев-

ропске политичке заједнице 
у Молдавији и са бројним 
европским званичницима 
разговарао о питањима мира 
и безбедности, енергетске 
отпорности, јачању стабил-
ности и просперитета.

Током Самита у Кишињеву, 
састао се са председницом 
ЕК Урсулом фон дер Лајен, 
председницом Европског 
парламента Робертом Мецо-
лом, са представником ЕУ за 
спољну политику Жозепом 

Борељом. Разговарао је и са 
председником Француске 
Емануелом Макроном, Грчке 
- Катерином Сакеларопулу, 
Црне Горе - Јаковом Милато-
вићем, Украјине - Володими-
ром Зеленским, канцеларом 
Аустрије Карлом Нехамером. 
Такође, састао се и са пред-
седницима влада: Северне 
Македоније Дмитром Кова-
чевским, Албаније Едијем Ра-
мом, Луксембурга Хавијером 
Бетелом, Холандије Марком 
Рутеом, Шпаније Педром 
Санчезом...

Председник Србије Александар Вучић 
састао се са председником Уједињених 

Арапских Емирата шеиком Мохамедом бин 
Заједом Ал Нахјаном, који је боравио у рад-
ној посети Београду, и захвалио му се на по-
зиву за учешће на климатском самиту УН у 
Емиратима.

САРАДЊА СРБИЈЕ И ИНДИЈЕ 
У ШЕСт ОБЛАСтИ

„Огромна ми је част што имам привилегију да 
Вас угостим у Београду, ово је после више од 
пола века, прва оваква посета. Дипломатски 
односи наше земље са Индијом успостављени су 
1948. године и поносни смо на наше 
традиционално пријатељство. Хвала на подршци 
територијалном интегритету Србије и поштовању 
међународно јавно-правних норми и Повеље УН. 
Србија ће се на исти начин односити 
према Индији. Надам се успешној сарадњи у шест 
најважнијих области, о којима смо разговарали, и 
продубљивању пријатељских односа и политичке 
сарадње”.

Александар Вучић, председник Србије

„Председниче Вучићу, желела бих да сарађујемо 
са Србијом када је реч о ИТ сектору, здравству, 
енергетици, пољопривреди... Србија је 
традиционални пријатељ Индије, стога желимо 
да радимо даље, разговарали смо о директном 
лету Београд - Њу Делхи. Учестале посете 
најбоље ће јачати наше партнерство”.

Дроупади Мурму, председница Индије

С А М И т  Е В Р О п С К Е  п О Л И т И Ч К Е  З А Ј Е Д Н И Ц Е

ГЛАС СРБИЈЕ СЕ СЛУША И ЧУЈЕ
„Поносан сам што представљам нашу 
земљу, јер ће се наш глас слушати и чути. 
Србија ће дати допринос свим кључним 
темама, као озбиљна држава и партнер, 
што смо толико пута показали. Изразио 
сам забринутост због најновије 
ескалације насиља на Косову и Метохији, 
и разговарао о даљим корацима у циљу 
одржања мира и стабилности у региону”.

Александар Вучић

ЈАЧАЊЕ пАРтНЕРСтВА СРБИЈЕ И ЕМИРАтА
„Хвала на посети и 
искреном пријатељству 
према Србији. Партнерство 
наших земаља 
утемељено је на 
међусобном уважавању и 
разумевању, а заједно ћемо 
наставити да унапређујемо 
економску, билатералну и 
све друге видове сарадње 
у корист грађана Србије и 
УАЕ”.

Александар Вучић

жЕЛИМО ДА СЕ БРЗОМ пРУГОМ пОВЕжЕМО СА ЉУБЉАНОМ

Гошћа Београда била је председни-
ца Словеније Наташа Пирц Мусар, 

са којом је председник Србије Алек-
сандар Вучић разговарао о економ-
ским односима и додатном оснажи-
вању пријатељских веза.

„Србија је увек била за то да се брзом пругом 
повеже са Љубљаном преко Загреба, али за то 
нисмо наишли на разумевање у Хрватској, али 
сада дувају неки други ветрови и верујем 
да можемо да успоставимо добре 
инфраструктурне везе. Такође, водимо 
рачуна и о владавини права и реформама да 
бисмо наставили европски пут, брже 
напредовали и обезбедили бољи живот. 
Захвалан сам на подршци коју Словенија пружа 
Србији и Западном Балкану”.

ЕМАНУЕл МАКрОН 
И АлЕКСАНДАр ВУчИћ

ШЕИК БИН ЗАјЕД И 
ПрЕДСЕДНИК ВУчИћ

ПИрц МУСАр И ВУчИћ

рАЗгОВОр СА ПрЕДСЕДНИцОМ ИНДИјЕ ДрОУПАДИ МУрМУ
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БЕОГРАД

БРИСЕЛ

УНАпРЕЂЕЊЕ САРАДЊЕ СРБИЈЕ И КУБЕ

Председник Кубе Мигел Дијаз Ка-
нел Бермудес боравио је у званич-

ној посети Србији где је разговарао са 
председником Александром Вучићем, 

након чега су потписана и два споразума 
- о укидању виза за носиоце дипломат-
ских пасоша и о разумевању о сарадњи 
у пољопривреди. Такође, председник 

Вучић разговарао је са кубанским коле-
гом о биотехнологији и сарадњи у на-
учно-иновативним пројектима, као и о 
туристичкој сарадњи.

„заХвалан сам на Подршци куБе 
када је реч о територијалном 
интегритету срБије, ПосеБно у 
латиноамеричким и кариПским 
земљама, где смо увек имали 
њиХову Подршку. Постоји 
велика заинтересованост за 
сарадњу у оБласти здравства и 
сПорта, али и у другим оБластима 
друштвеног живота”.

александар вучић

„тесне везе Пријатељства 
Почели су фидел кастро и тито, 
а срБија и куБа имају 
120 година међудржавниХ 
односа. сада желимо да 
ПоБољшамо економске везе. 
морамо да развијамо сарадњу 
на Пољу културе, здравства 
и сПорта”.

Мигел дијаз канел бермудес

Председник Александар Вучић разговарао је са високим 
представником ЕУ за спољну политику и безбедност 

Жозепом Борељом и специјалним изаслаником ЕУ за дија-
лог Београда и Приштине Мирославом Лајчаком у Бриселу.

СРБИ ВИШЕ НЕ жЕЛЕ ДА тРпЕ тЕРОР

„Представио сам извештај о повредама 
ухапшених Срба, да виде у каквом су 
стању, како су их брутално претукли, као 
нигде никога у Европи. Наставићемо да 
разговарамо, јер су мир и стабилност 
кључни, али сам још једном упозорио да 
су Срби у тешкој позицији и да не желе да 
трпе терор”.

СВЕЧАНИ СКУп У ХОтЕЛУ „ЈУГОСЛАВИЈА”

СНС ОБЕЛЕжИЛА ВИДОВДАН

„Наша странка биће прва до Вас када оснујете Покрет за државу Србију. 
То је позив за све који воле Србију, који воле нашу заставу, грб и певају 
нашу химну, поштују све друге. И ту, председниче републике Србије 
Александре Вучићу, знајте да тај први вагон, најпунији и најбројнији 
поред Вас, као локомотиве у том Покрету, биће Ваша и наша Српска 
напредна странка”.

Милош вучевић, 
председник СНС

„Српска напредна странка основана је са намером да промени Србију и 
урадила је више него сви други. Зато је важно да ви, као политички стуб 
Србије, и даље будете чврсти и јаки. Хвала за то што сте рекли да ћемо 
заједно бити у покрету за државу који треба да обезбеди значајни раст, 
веће плате и пензије за грађане, и који никада неће одустати од 
основне идеје - самосталне и независне Србије која доноси одлуке 
у интересу грађана, а не по налогу страних служби и страних сила”.

александар вучић, 
председник Србије

Српска напредна странка обеле-
жила је Видовдан свечаним ску-

пом у хотелу „Југославија“. Скупу 
је присуствовао велики број звани-
ца, међу којима је био и председник 

Србије и некадашњи лидер странке 
Александар Вучић, који је дочекан уз 
громогласни аплауз. Скупу су при-
суствовали премијерка Србије Ана 
Брнабић, министри у Влади, пред-

седици општина, градоначелници, 
начелници округа, директори јавних 
предузећа... Окупљање на Видовдан 
постаће традиција Српске напредне 
странке.

БОрЕЉ, лАјчАК И ВУчИћ

КАНЕл БЕрМУДЕС И ВУчИћ

МИлОШ ВУчЕВИћ И АлЕКСАНДАр ВУчИћ
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ИНТЕрВЈУ

Милош Вучевић изабран је 
за председника Српске 
напредне странке једно-

гласном одлуком делегата 27. маја 
2023. године на Изборној скупш-
тини СНС у Крагујевцу, на предлог 
дотадашњег председника стран-
ке Александра Вучића. Он тај дан 
овако описује за „СНС Информа-
тор”:

- Било је пуно емоција, и то је 
и природно и људски. Искрено, 
нисам стигао да „враћам филм“ и 
сабирам утиске, јер нас је чекало 
много обавеза и посла чим се завр-
шила седница Скупштине СНС -а 
у Крагујевцу. Али сам тај дан био 
је посебан сам по себи, и остаће 
упамћен. Истовремено, био је то и 
симболични наставак велике бор-
бе и рада Српске напредне странке 
уз једну промену - палицу која је 11 
година била у рукама Александра 
Вучића, сада је предата мени. И 
то је огромна част и још већа од-
говорност. Претходних 11 година 
великих изазова, великих борби и 
победа Српске напредне странке 
обавезују да наставимо у истом 
ритму, са политиком континуи-
тета. Промене у кадровским ре-
шењима су нормалан део полити-
ке наше странке која је пример де-
мократичности, и јединствена по 
концепту организације, бројном, 
посвећеном и оданом чланству. 
Надам се да ћу бити достојан по-
верења које ми је указано, и да ћу 
оставити бар мали лични печат у 
нашој великој страначкој породи-
ци. Наша политика се неће мења-
ти. Остајемо странка мотор раз-
воја наше отаџбине, али и странка 
која негује и чува традиционалне 
вредности српског народа и свих 
грађана Србије, странка која ће се 
увек политички залагати за очу-
вање Косова и Метохије у саставу 
Србије, али и водити бригу о поло-
жају својих сународника где год 
да живе. Српска напредна странка 
ће увек бити најпоузданији парт-

МИЛОШ ВУЧЕВИЋ, 
председник Српске напредне странке, 

потпредседник Владе Србије и министар одбране

ДРАГОЦЕНО ЈЕ УЧИтИ ОД АЛЕКСАНДРА ВУЧИЋА, 
АЛИ НИЈЕ ЛАКО пРАтИтИ ЊЕГОВ тЕМпО

нер председнику Репу-
блике Србије Александру 
Вучићу, и бићемо у првим 
редовима будућег Покре-
та за народ и државу. 

Како сте се осећали 
када сте први пут чули 
да ћете бити кандидат 
за председника СНС?
- Осећам исто што и 

данас, велику част, при-
вилегију и одговорност. 
Реаговао сам из срца, јер 
бити наследник Алексан-
дра Вучића у странци која 
је направила фантастич-
не резултате, најбоље од 
увођења вишестраначја 
у Србији, је нешто о чему 
можете само да сањате.  

Како бисте описали 
сарадњу са председ-
ником Србије Алек-
сандром Вучићем? Ко-
лико дуго се познајете 
и како оцењујете ње-
гов рад?
- Познајемо се дуго. 

Драгоцено је то искуство, 
пратити га од почетака, 
од оснивања Српске на-
предне странке, и учити 
од њега. Мада, није увек 
било лако пратити ње-
гов темпо. Никада раније 
нисам видео човека који 
је такав радохолик, то-
лико посвећен, и који са 
толиком страшћу ради на 
напретку и развоју своје 
отаџбине. Његова енер-
гија, идеје, спремност да 
од Србије направи модр-
ну, уређену, међународно 
поштовану државу ће ући 
у анале модерне српске 
политике. Његове резул-
тате видите свуда око 
себе, то су модерне шко-
ле, болнице, путеви, брзи 

воз, стални раст плата, 
пензија, стандарда... Када 
вам је Александар Вучић 
шеф, нема ни нерешених 
проблема, ни снова који 
не могу да се остваре, 
али нема ни слободних 
дана, празника, и лето-
вања. Очекујем да ће ми 
и даље бити најснажнија 
тачка ослонца. Користићу 
ту привилегију да могу са 
њим да се консултујем о 
свим питањима у вези са 
даљим радом Српске на-
предне странке.   

Какви су Ваши пла-
нови везани за даљи 
развој странке и њене 
будуће победе на из-
борима?
- Српска напредна 

странка је мотор развоја 
Србије, народна и држа-
вотворна странка, која је 
интересе Србије увек ста-
вљала на прво место. Оче-
кујем да ћемо наставити 
да се развијамо, ширимо и 
јачамо, од месних одбора, 
који су срце странке, па на 
даље. Данас, када је Алек-
сандар Вучић члан Српс-
ке напредне странке, ми 
имамо додатну обавезу да 
сачувамо све што је он ра-
дио на челу странке 11 го-
дина, и да наставимо тим 
путем заједно. Ја сам тим-
ски играч, и све одлуке 
ћемо доносити заједно, на 
органима странке. Након 
завршеног конституисања 
свих страначких органа, 
крећемо пуном снагом, са 
још више енергије у нове 
изазове и победе.

Какве су реакције 
чланства СНС на Ваш 
избор за председника 

странке? Колико су 
Ваши Новосађани по-
носни на Вас?
- Новосађани су то увек 

недвосмислено показива-
ли на изборима, а Српска 
напредна странка је једи-
на освојила три пута уза-
стопно апсолутну власт у 
Новом Саду, и ја сам три 
пута биран за градоначе-
лника свог родног града. 
Верујем да су моји су-
грађани поносни на мене, 
као што сам ја на њих и 
на све онo што смо зајед-
но урадили последњих 11 
година. Нови Сад је пара-
дигма успеха Српске на-
предне странке. 

Који су највећи изазо-
ви који стоје пред Ср-
бијом у будућности?
- Ситуација на Косову 

и Метохији детерминише 
све остало. Поред фан-
тастичних вести и победа 
које нижемо, а ту посебно 
истичем добијање међу-
народне изложбе „Експо 
2027“, чињеница је да нас 
у наредном периоду оче-
кују многе тешке и иза-
зовне ситуације због све 
озбиљнијих напада и про-
вокација режима Аљбина 
Куртија, који чини све да 
онемогући опстанак на-
шег народа на Косову и 
Метохији. Безбедносни 
ризик у овом тренутку на 
северу Косова и Мето-
хије је вероватно највећи 
могући, и очекује се ре-
акција Запада који је про-
извео човека којe доноси 
једностране, незаконите и 
нелегитимне одлуке које 
угрожаваку српско стано-
вништво. Београд верује 
у разговор и политичко 

решење, али смо свима 
ставили до знања које су 
наше црвене линије, да 
нећемо дозволити није-
дан погром Срба. Вели-
ки су притисци, али Богу 
хвала па имамо председ-
ника који зна да се носи 
са њима, у најбољем инте-
ресу за свој народ и своју 
државу.

ВОЈСКА ЈЕ 
СпРЕМНА И 
ОДЛУЧНА ДА 
ИЗВРШИ 
СВАКО 
НАРЕЂЕЊЕ 
пРЕДСЕДНИКА 
СРБИЈЕ

Како оцењујете спрем-
ност и опремљеност при-
падника Војске Србије?
- Ове године настављамо 

све планиране активности 
на даљем опремању Војске, 
имамо рекордна издвајања 
из буџета којима је обухваћен 
и план набавке војног оружја 
и опреме из наше наменске 
индустрије. Војска Србије је 
спремна и одлучна да изврши 
свако наређење председника 
Србије и Врховног командан-
та, у циљу заштите сувере-
нитета и територијалног ин-
тегритета Републике Србије 
и свих њених грађана.

Каква је тренутна ситу-
ација у Конпеној зони без-
бедности?
- Стално пратимо безбед-

носну ситуацију, а Војска Ср-
бије је потпуно оспособљена 
и има изузетно висок морал 
при обављању сваког задат-
ка у Копненој зони безбед-
ности, у циљу одбране своје 
отаџбине.



АКТИВНОСТИ У ЈУНУ

НИКОЗИЈА
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МИЛОШ ВУЧЕВИЋ, председник Српске напредне странке, потпредседник Владе Србије и министар одбране

„реПуБлика срБија 
високо цени 
ПринциПијелан 
став реПуБлике 
киПар када је реч 
о неПризнавању 
нелегалне и 
самоПроглашене 
независности наше 
јужне Покрајине 
косова и метоХије. 
током разговора, 
разменили смо 
гледишта у вези 
са актуелним 
БезБедносним 
Питањима у евроПи 
и свету, а нарочито 
о нашој Покрајини, 
киПру и Блиском 
истоку”.

Потпредседник Владе Србије и министар одбране Милош Вучевић зва-
ничну посету Кипру започео је сусретом са председником Кипра Никосом 
Христодулидисом

Свечани дочек министра Вучевића уз почасни строј На-
ционалне гарде Кипра, а затим и разговор са министром 
одбране Кипра Михалисом Јоргаласом

У касарни „Хаџипрокопију Сотирис“ налазе се производи Одбрам-
бене индустрије Србије - самоходне хаубице „НОРА Б-52“ и командни 
систем на возилима „Милош“ са системом за управљање ватром

Полагање венца на војном гробљу Македонитиса Обилазак контингента Војске Србије у мултинационалној операцији Уједињених нација

„Војска Србије 
је обучена, 
опремљена и 
мотивисана 
да изврши сваку 
наредбу 
врховног 
команданта и да 
заштити 
територијални, 
копнени и 
ваздушни 
суверенитет 
државе”.

Полагање венца на Споменик незнаном јунаку на Авали, у оквиру званич-
не посете председнице Индије Дроупади Мурму Србији

Састанак са амбасадором Руске Федерације у Србији 
Александром Боцан-Харченком

Свечаност поводом пријема у професионалну војну службу 
полазника четврте класе Курса за подофицире Ратног ваз-
духопловства и противваздухопловне одбране у Дому Гарде

На полагању заклетве војника генерације „јун 
2023“ у ваљевској касарни „Војвода Живојин Ми-
шић”

БЕОГРАД



СТрАНАЧКЕ ВЕСТИ

БЕОГРАД

ВАЉЕВО

ИНТЕрВЈУ
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1.000 ЗАпОСЛЕНИХ ДО 2027. ГОДИНЕ

Немачка компанија „Хансгрохе“ отворила је у Ваљеву 
фабрику санитарне опреме, у присуству председника 

Србије Александра Вучића. Ова компанија, са седиштем у 
Немачкој, основана 1901. године, глобални је лидер у области 
дизајна и иновација у индустрији санитарне опреме за 

кухиње и купатила. Компанија је у погон у Ваљеву уложила 
85 милиона евра и запослиће 1.000 људи до 2027. године. 
Производи „Хансгрохе“ налазе се у хотелима са пет звездица 
и бутик хотелима, приватним вилама и корпоративним 
представништвима широм света.

„Фабрика ће оживети ваљево, цео колубарски округ и делове златиборског 
округа. допринеће да људи остану и у лајковцу, љигу, осечини, косјерићу, убу, 
а у хотелима у бечу или Минхену на санитаријама углавном ће писати „маде ин 
сербиа“. са завршетком брзе саобраћајнице, железничког чвора и гасовода, 
овај део србије биће много боље спојен са београдом, и имаћемо нови град”.

ВИДОВДАН 2023. ОтВОРЕНА ОБИЛАЗНИЦА ОКО БЕОГРАДА

пОСЛЕ ВИШЕ ОД 
30 ГОДИНА ГРАДЊЕ, 
ОД БАтАЈНИЦЕ ДО 
НИШКОГ АУтО-пУтА 
КОД БУБАЊ пОтОКА, 
МОЋИ ЋЕ ДА СЕ СтИГНЕ 
АУтО-пУтЕМ У пУНОМ 
пРОфИЛУ, СА ШЕСт 
тРАКА, У ДУжИНИ 
ОД 47 КИЛОМЕтАРА

Последња деоница обилазнице 
око Београда, од Стражевице 

до Бубањ Потока, у дужини од 9,74 
километара, свечано је отворена 
на Видовдан, 28.06.2023. године, а 
отварању је присуствовао и пред-

седник Србије Александар Вучић 
који се, заједно са сарадницима, 
провозао у отвореном аутобусу. За-
вршетком обилазнице око Београда 
преусмерава се саобраћај са пре-
оптерећених градских саобраћај-

ница на обилазницу, што допри-
носи скраћењу времена путовања 
за транзитне путнике, смањењу 
броја саобраћајних незгода, али и 
смањењу емисије штетних гасова и 
буке у граду.

„За пет година урадили смо више него неко за 27 година. Очекивао сам да 
градња будe бржа, али имали смо много проблема са експропријацијом. Ова 
деоница пута важна је за целу земљу. Биће то најпрометнија, 
најважнија саобраћајница. После више од 30 година градње, од Батајнице 
до нишког ауто-пута код Бубањ Потока, моћи ће да се стигне ауто-путем у 
пуном профилу, са шест трака, у дужини од 47 километара. Ово је велики 
дан, баш сам поносан”.                                                                                                            александар вучић

АНА БрНАБИћ, АлЕКСАНДАр ВУчИћ, гОрАН ВЕСИћ, СИНИША МАлИ
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На седницу Скупшти-
не Србије на којој је 

требало да се распра-
вља о смени министра 
унутрашњих послова 
Братислава Гашића - 
једном од најважнијих 
захтева опозиције - на-
родни посланици опо-
зиције нису ни дошли!

Шеф Посланичке 
групе СНС Миленко Јо-
ванов рекао је да су 84 
посланика опозиције 
тражила седницу и да је 
61 посланик опозиције 
тражио управо смену 
министра Гашића, али 
да су на ту исту седницу 
дошла само 43 њихо-
ва посланика, те да ни 
присуство 30 послани-
ка владајућих странака 
није било довољно за 
кворум и почетак седни-
це (потребно је да у сали 
буду најмање 84 посла-
ника).

Посебно интере-
сантно је то што је 
шеф посланика Наро-
дне странке Мирослав 
Алексић требало да 
говори у својству пред-
лагача акта, али је од 
његових 12 посланика, 
на седницу дошло само 
шест!

Председник Наро-
дне скупштине Вла-

димир Орлић одредио је 
паузу од сат времена, како 
би дао шансу посланицима 
опозиције да се организују 
и присуствују расправи коју 
су сами тражили, међутим 
након што ни после сат вре-
мена није било довољно 
посланика опозиције у сали 
– одложио је седницу за на-
редни дан.

Да би срамота била још 
већа, наредног дана било их 
је још мање у сали. Седница 
је почела тек када су кворум 
дали народни посланици из 
редова владајуће коалиције.

Отварајући „Finticipate“ фо-
рум у Београду, гувернер 

Јоргованка Табаковић рекла је 
да се процењује да ће инфла-
ција у Србији до краја године 
бити око осам одсто. Такође, 
очекује се и да ће до краја овог 
месеца инфлација бити смање-
на на 14 одсто, а да се повра-
так у границе циља од три од-
сто (+-1,5%) очекује средином 

2024. године. Према њеним ре-
чима, НБС константно ради на 
стварању стабилног пословног 
и инвестиционог окружења, 
као и потрошачког поверења. 
НБС је од 2017. године купи-
ла више од 6,5 милијарди евра 
и допринела расту девизних 
резерви Србије на рекордно 
висок ниво од 22,1 милијарди 
евра.

НАРОДНА СКУпШтИНА ВЛАДА СРБИЈЕ

НАРОДНА БАНКА

пОСЛАНИЦИ ОпОЗИЦИЈЕ НИСУ ДОШЛИ 
НА СЕДНИЦУ КОЈУ СУ САМИ тРАжИЛИ

ИНфЛАЦИЈА ДО КРАЈА 
ГОДИНЕ ОКО 8%

пРВА СЕДНИЦА СтРАтЕШКОГ САВЕтА ЗА 
САРАДЊУ СРБИЈЕ И МАЂАРСКЕ

Србија и Мађарска су на 
Палићу, у присуству др-

жавног врха обе државе, пот-
писале више споразума који 
ће обезбедити даље јачање 
сарадње. Споразуми су пот-
писани после прве седнице 
Стратешког савета за сарадњу 
Србије и Мађарске којој су 
присуствовали председници 
Србије Александар Вучић и 
Мађарске Каталин Новак, и 
председници влада Ана Брна-
бић и Виктор Орбан. Реч је о 
споразумима у области одбра-
не и безбедности, унутрашњих 
послова, миграција, царине, 
размене информација, инфра-
структуре, као и за изградњу 
нафтовода и оснивање заје-
дничког предузећа Србије и 
Мађарске за трговину гасом.
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„односи између наше две државе су на историјском максимуму, најБољи 
у историји, и Политички односи и односи између људи. трговинска размена 
је 3,65 милијарди евра, Пет Пута више неко Пре 10 година. мађарска је Пети 
у свету, а трећи у еу Партнер срБије, а Пре 10 година је Била на 12. месту. Хоћу да 
људи у срБији знају, да кад год је нека расПрава у Било којем евроПском телу, 
знам да ће мађари Бити уз нас и Показати Поштовање Према својим срПским 
Пријатељима”.

александар вучић

МИлЕНКО јОВАНОВ И МАрИНА рАгУШ

јОргОВАНКА ТАБАКОВИћ ВИКТОр ОрБАН, КАТАлИН НОВАК, АлЕКСАНДАр ВУчИћ, АНА БрНАБИћ
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„србију волиМ 
највише на свету. 

служиМ саМо србији 
и нашеМ народу”.

александар вучић
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„После 32 године, донета је одлука 
да у југоисточној евроПи Буде 
сПецијализована изложБа. крећемо 
у велике радове недалеко од 
националног стадиона и тај део 
сурчина, као и читав доњи срем, 
доживеће невероватан Процват. 
Процена је да ће 2,6 милиона туриста 
Посетити ексПо 2027 за четири 
године, а да ће укуПан економски 
ефекат Бити 1,1 милијарди евра. 
то је могућност за Процват 
Хотелијерства, угоститељства 
и нашег авио-Превозника, као 
и Прилика за долазак инвеститора”.

александар вучић

Србија је изабрана у Паризу за до-
маћина Међународне специја-

лизоване изложбе Експо 2027. Наша 
земља однела је победу у сва четири 
круга гласања на Генералној скупш-
тини Међународног бироа за излож-

бе (БИЕ) и добила је укупно 81 глас, у 
конкуренцији са САД, Тајландом, Шпа-
нијом и Аргентином. Концепт-тема 
коју ћемо изложити гласи „Игра(ј) за 
човечанство - спорт и музика за све“. 
У кампањи наше земље учествовали 

су, осим представника Владе, познати 
уметници и спортисти Стефан Милен-
ковић, Мики Манојловић, Новак Ђоко-
вић, Тијана Мандић, Лена Ковачевић, 
Милица Мандић, Јелена Гавриловић, 
Сања Керкез...

СРБИЈА ДОМАЋИН 
ИЗЛОжБЕ ЕКСпО 2027

ДАН МИНИСтАРСтВА УНУтРАШЊИХ пОСЛОВА СРБИЈЕ

САМО СА ВАМА ОСЕЋАМО 
СЕ СИГУРНИЈЕ

„радите тежак, озбиљан и одговоран посао, 
и колико год свако од нас налазио неку 
замерку полицији, на крају зависимо од 
полиције, позивамо полицију и са вама се 
осећамо сигурније. гледам како су девојке 
барабар са момцима. Није то само питање 
равноправности, жене имају много више 
енергије. Хвала вам на уложеном труду 
и енергији. Покушаћемо да вам омогућимо, 
као и претходних година, да увек имате нешто 
виши стандард, а верујем да ћемо ове године 
моћи то да учинимо у још већем обиму”.

У Палати Србија одржана 
је манифестација по-

водом обележавања Дана 
Министарства унутра-
шњих послова и Дана по-
лиције, којој је присуство-
вао и председник Србије 
Александар Вучић. Мани-
фестација је почела инто-
нирањем државне химне, 
након чега су председник 

Вучић и министар унутра-
шњих послова Братислав 
Гашић примили рапорт и 
обишли возни парк са во-
зилима за државни врх 
и стране државнике, као 
и нови Командно-опера-
тивни центар МУП-а, у 
ком припадници полиције 
имају приступ надзорним 
камерама широм града.

„Важно је да се београдски терминали 
развијају и да се напредује на најбржи и 
најмодернији начин. Аеродром је постао један 
од најлепших у Европи, што је важно, јер је 
први утисак који неко има са страном земљом 
управо аеродром. Довољно је погледати нови 
торањ да би се видело колико је Србија 
напредовала и колико се разликује у односу 
на оно што је наслеђено”.

Александар Вучић

БЕОГРАДСКИ АЕРОДРОМ ЈЕДАН 
ОД НАЈЛЕпШИХ У ЕВРОпИ

Свечано је отворена нова 
полетно-слетна писта на 

аеродрому „Никола Тесла“, 
чија изградња је била једно 
од највећих улагања у бео-
градски аеродром од њего-
вог оснивања. Планови су да 
београдска ваздушна лука 
постане економска регио-
нална лука. 

Нова стаза дуга је 3,5 ки-
лометра, 100 метара је дужа 
од постојеће, укупне повр-

шине од око 210.000 ме-
тара квадратних. Пројекат 
укључује и изградњу при-
падајућих маневарских по-
вршина и четири нове рулне 
стазе, док ће постојеће три 
бити реконструисане. Циљ 
је да се омогући да аеро-
дром опслужи 15 милиона 
путника, а комплетна ре-
конструкција требало би да 
буде завршена у првој поло-
вини 2024. године.
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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1. Уб

НоВи АсфАлт и НоВи делоВи електро мреже

У Мургашу је изграђена монтажна бетонска 
трафо-станица са осам нисконапонских из-
вода. У Црвеној Јабуци је на трафостаници 4 
извод ка Јеремићима реконструисан део нис-

конапонске мреже, при чему је замењено 900 
метара самоносећег кабла и постављено 15 
бетонских бандера. У Тврдојевцу су асфалти-
рана два путна правца у засеоку ранковићи и у 

Мирковићима. У Чучугама су асфалтиране две 
деонице пута - у Црној Бари и у Тимотићима. У 
Слатини је асфалтирано 630 метара на деони-
ци која спаја Сарића крај са шабачким путем.

2. СОМбОр
обНоВА путеВА, изгрАдњА 
кАНАлизАције

Председник Покрајинске 
владе Игор Мировић, заједно 
са покрајинским секретаром 
Александром Софићем и ди-
ректором Управе за капитална 
улагања Милошем Малетићем, 
обишао је завршне радове на 
изградњи пута Стапар - Си-
вац. Градоначелник Антонио 
ратковић обишао је радове на 
асфалтирању пута у Светозар 
Милетићу. Чланица Градског 
већа Антонија Нађ Косановић, 
покрајинска посланица Нада 
Мандић и члан Савета МЗ 
Кљајићево Никола шушњар 
обишли су радове на уређењу 
базена у Кљајићеву. Градона-
челник је присуствовао уру-

чивању признања даваоцима 
крви и потписао уговор о из-
градњи канализације у окви-
ру пројекта „Чиста Србија“. 
Такође, градоначелник и чла-
нови Савета за безбедност са-
обраћаја уприличили су доде-
лу ауто-седишта родитељима 
првих 100 беба у 2023. години. 
Уручени су уговори за субвен-
ционисање пољопривреде, а 
поводом дана победе над фа-
шизмом положени су венци на 
спомен обележја. Одржане су 
манифестације Сусрет старо-
временских возила, Сомборски 
полумаратон, Превентива-по-
зитива, Видовданска ликовна 
колонија...

3. крагУјевац
дружење НА штАНдоВимА

Након годину дана од пот-
писивања комерцијалног уго-
вора у државном дата центру 
у Крагујевцу, један од свет-
ских ИТ гиганата отворио је 
први Oracle Cloud регионални 
центар у Југоисточној Европи. 
Започело је асфалтирање ули-

це Кадињача у МЗ Бресница, 
а радове је обишао градона-
челник Никола дашић. Ак-
тивисти свих месних одбора 
настављају са дружењем на 
штандовима са суграђанима, 
уз поделу информативног ма-
теријала.

4. бела Паланка
поделА кАНти зА отпАд
Контигент од 1.070 зелених кан-

ти за одлагање комуналног отпада 
стигао је у Белу Паланку, а њихо-
ву поделу врше запослени у ЈКП 

„Комнис“. Председник Општине 
Горан Миљковић изразио је зах-
валност Министарству заштите 
животне средине.

5. аранђелОвац
рАзгоВор сА сугрАђАНимА
Више од 900 Аранђеловчана кренуло је у Београд 

на скуп СНС, а делегати из Аранђеловца присуство-
вали су Скупштини СНС. Одржани су састанци у 
свим месним одборима, а чланови странке свако-
дневно организују штандове. Председник Општи-
не Бојан радовић потписао је у Министарству про-
свете споразум о изградњи новог вртића. Будући 
средњошколци имали су прилику да се упознају са 
образовним профилима које нуде средње школе на 
првом Сајму образовања. Одржан је Фестивал стри-
па на градском тргу. ЈКП „Букуља“ опремљено је но-
вим радним машинама.

6. ПОжаревац
посетА миНистрА 
мАртиНоВићА

Поводом дана школе, градоначелник Саша Пав-
ловић обишао је Медицинску школу, у чију обнову 
је Град уложио око 12 милиона динара. Министар 
Александар Мартиновић разговарао је са градо-
начелником Павловићем о постављању амбијен-
талног осветљења на фасаду зграде Старог на-
челства, за шта је Министарство државне управе 
и локалне самоуправе издвојило 10 милиона ди-
нара. Градоначелник је обишао радове у Брежану, 
где се асфалтира 550 метара улица. Изабрани су 
потпредседници и секретар ГО СНС Пожаревац.

7. владиМирци
куће зА пет ромских 
породицА

Активисти ОО уручују пакете са намирницама со-
цијално угроженим породицама и одржавају штан-
дове на којима деле „СНС Информатор“ и разгова-
рају са суграђанима. Чланови страначког и локалног 
руководства редовно обилазе грађане и разговарају 
о проблемима са којима се суочавају. Сарадњом 
Општине са Светском банком и Владом Србије, ре-
шено је стамбено питање за пет породица ромске 
националности. ОО СНС Владимирци организовао 
је одлазак на скуп „Србија наде“ у Београд.

8. Мали звОрник
ВредНе доНАције

Министарство заштите животне средине 
донирало је Општини 57 контејнера и че-
тири канте за сакупљање и рециклажу от-
пада, које ће бити предате на коришћење 
ЈКП „Дрина“. Министарство туризма дони-
рало је Туристичкој организацији 300.000 

динара за сувенирницу у оквиру културно-
историјског комплекса „Подземни град Ка-
рађорђевића“. Библиотека „17. септембар“ 
добила је од Министарства културе 400.000 
динара за набавку рачунара, штампача и чи-
тача бар-кодова.



ИНТЕрВЈУ
СНС ИНФОРМАТОР 118/2023  |  2322 |  СНС ИНФОРМАТОР 118/2023

СНС ПАНОрАМА БрИГА О ГрАЂАНИМА

9. Шид
рАзгоВор сА 
сугрАђАНимА

Председник ОО Зоран Семено-
вић обишао је МЗ Моровић и ре-
шавао проблеме мештана, а сваког 
понедељка разговара са грађанима 
Шида. Чланови ОО сваке среде и 
суботе организују инфо штандове, 
разговарају са грађанима и деле 
„СНС Информатор“ и рекламни 
материјал. Активисти МО Моровић 
организовали су инфо штандове и 
акције кошења и чишћења зелених 
површина у свом месту. Председ-
ник Семеновић и функционери ОО 
обишли су све месне одборе и одр-
жали састанке са чланством.

10. лаПОвО
рекоНструкцијА домА 
здрАВљА

Завршена је реконструкција Дома 
здравља, која је обухватила потпуно 
уређење објекта унутра и споља, за-
мену столарије, изградњу нове ренд-
ген сале и лифтова за особе са инва-
лидитетом. Радове је финансирало 
Министарство за јавна улагања.

11. СрбОбран
обНоВА домА културе

Србобран до краја године до-
бија потпуно реконструисан Дом 
културе. У сарадњи са Покрајин-
ском владом, обезбеђена су сред-
ства која ће омогућити да град до-
бије модеран објекат за извођење 
свих програма културе.

14. гОлУбац
рАдоВи у сВим местимА

У МЗ Барич у току је изградња 
потпорног зида, а у МЗ Голубац 
изводе се радови на водоводу и 
на чесми испред цркве. Такође, у 
МЗ Винци поставља се нова пум-
па на водоизворишту, а у МЗ Ду-
шманић - плочице у згради Дома 
културе.

15. ада МОл
обНоВљеНА згрАдА домА 
културе у молу

Свечано је предата на употре-
бу комплетно реновирана зграда 
Дома културе у Молу. Обнова 
зграде обухватила је замену кро-
ва, прозора и подова, као и термо-
изолацију, фарбање спољашњих и 
унутрашњих зидова, реновирање 
позоришне сале и замену свих 

инсталација. Обнова је извршена 
у сарадњи Општине, МЗ Мол и 
Министарства државне управе и 
локалне самоуправе.

16. лајкОвац
редоВНе АктиВНости

На седници скупштине ОО 
СНС изабрани су делегати за Из-
борну скупштину СНС. Одржане 
су две седнице Општинског од-
бора у проширеном саставу, као 
и састанци свих месних одбора. 
Активисти су редовно одржава-
ли штандове, на којима је дељен 
„СНС Информатор“ и пропаганд-
ни материјал, а функционери ОО 
разговарали су са суграђанима.

17. тител
рекоНструкцијА домА 
културе

Председник Владе Војводине 
Игор Мировић уручио је заменику 
председника Општине Богољубу 
Марковићу уговор о финанси-
рању реконструкције и санације 
Дома културе у Тителу. Након ре-
ализације пројекта, Дом културе 
биће место погодно за извођење 
позоришних представа и филм-
ских пројекција, које ће обогатити 
нашу културну понуду.

18. СУбОтица
кАНдидАт зА еВропски 
грАд спортА

Европска асоцијација престо-
ница и градова спорта уврстила је 
Суботицу у конкуренцију градова 
који би могли да понесу титулу 
„Европског града спорта“ за 2024. 
годину. Полагањем венаца на Спо-

меник жртвама фашизма и Спомен-
комплекс у Дудовој шуми, обеле-
жен је Дан победе над фашизмом. 
Висока школа струковних студија 
за образовање васпитача и тренера 
организовала је 13. Међународну 
интердисциплинарну конферен-
цију. Обележене су 63 године од 
оснивања Економског факултета у 
Суботици. Одржана је традицио-
нална 15. Пројектна недеља, као и 
Конгрес психолога Србије.

20. бач
посетА делегАције из 
НемАчке

Објављена је публикација о ди-
зачима тегова из Бача, поводом 
седамдесете годишњице осни-
вања Клуба дизача тегова „Хер-
кулес“. Чланови Добровољног 
ватрогасног друштва из Бачког 
Новог Села угостили су пред-
ставнике ДВД из Штајнхајма, који 
су се упознали са културно исто-
ријским наслеђем наше општине.

22. ЋУПрија
обНоВА згрАдА музичке 
школе

На унутарстраначким избо-
рима, за председника ОО СНС 
изабран је народни посланик 
и председник СО Нинослав 
Ерић. Група Срба из Косовског 
Поморавља, која је кренула у 
Београд на скуп „Србија наде“, 
свечано је дочекана код спо-
меника цару Лазару на улазу у 
Ћуприју. Решењем Комисије о 
додели средстава за суфинан-
сирање јединица локалних са-
моуправа, пројекат „70 година 
музике и културе у Ћуприји“ 
проглашен је за најбољи и биће 
суфинансиран максималним 
износом од 20 милиона ди-
нара. Средства ће бити иско-
ришћена за адаптацију објекта 
ОМШ „Душан Сковран“. Орга-
низован је бесплатни превоз на 
Пољопривредни сајам у Новом 
Саду.

13. трСтеник

посетА брАтислАВА гАшићА

Члан Председништва СНС Братислав Гашић оби-
шао је ОО и са активистима разговарао о Изборној 

скупштини странке и даљим активностима. Скуп 
„Србија наде“ подржало је више од 500 Трстеничана.

12. леСкОвац
грАд исплАтио сВе кредите

Недељу дана пре великог СНС скупа у Београ-
ду, председник ГО СНС Горан Цветановић доче-
као је групу младића која је из Косовског Помо-
равља кренула пешице пут Београда. Чланови ГО 
донирали су 17 икона цркви Свети Пантелејмона 
у Горини, које је израдио заменик шефа одбор-
ничке групе СНС у СГ Братислав Анђелковић. 
Медицинске сестре Савета за здравство и МО 
Марко Црни 1 подржале су хуманитарне акције. 
Подељен је нови број „СНС Информатора“. По-
дељени су уговори из области јавног информи-
сања, завршена је изградња Хисарског пута, раде 

се цевовод и резервоар за воду у Печењевцу, 
уређен је спортски терен у школи у Манојловцу, 
отворена је изложба о индустријском наслеђу... 
Настављено је партнерство између Града и ор-
ганизације ХЕЛП. Град је исплатио кредит за 
финансирање капиталних инвестиција и локална 
самоуправа више није кредитно задужена. Одр-
жана је 43. ФЕКК конвенција и мини Карневал. 
Министар Марко Благојевић и градоначелник 
Цветановић обишли су градски стадион. Одржа-
не су манифестације: дан рукомета, Са техноло-
гијом на ти, дан породице...

19. нОви Сад

дВе фАбрике јАпАНског „НидекА”

Светски лидер у производњи електрич-
них мотора, јапанска компанија „Нидек“, от-
ворила је две фабрике у нашем граду, а от-
варању су присуствовали председник Алек-
сандар Вучић, министар Милош Вучевић и 
градоначелник Милан Ђурић. Завршава се 
трећа фаза изградње бициклистичке стазе 
Нови Сад-Бегеч, на Коридору „Еуро вело 6“, 
од Атлантика до Црног мора. десет припа-
дника Полицијске управе Нови Сад награђе-

ни су у Градској кући. Градоначелник Ђурић 
присуствовао је отварању нове хале Црвеног 
крста, коју је компанија „Marera Properties“ 
реновирала и уступила тој организацији на 
коришћење на десет година.

Заједно са чланом Градског већа Огње-
ном Цвјетићанином, градоначелник Ђурић 
угостио је првотимке Стонотениског клуба 
„Нови Сад“, које су освојиле шесту узастоп-
ну титулу првака Суперлиге Србије, као и 

шампионке истог клуба из 1968. године - Та-
тјану Јечменицу, радмилу Нинковић Стој-
шић и Соњу Скакун Бркић.

Активисти MO Ченеј организовали су 
излет за пензионере, а у манастир Тумане 
ишли су и Сајловчани и Лединчани. Ак-
тивисти МО 7. јули уредили су двориште 
месне заједнице. Активисти свих месних 
одбора држали су пултове и обилазили 
комшије.

21. ПрОкУПље
одсек зА медициНске студије

Формиран је Одсек за меди-
цинске студије при Топличкој 
академији у Прокупљу и мла-
ди који су завршили Средњу 
медицинску школу, добили су 
могућност да студирају у свом 
граду. Топличка академија ос-

нована је, одлуком Владе Ср-
бије, у мају прошле године, а 
свршеним средњошколцима 
на располагању су одсеци за 
пољопривредно-прехрамбене 
студије, пословне студије и ме-
дицинске студије.

БрАТИСлАВ гАШИћ, МИлЕНА ТУрК, НЕНАД ДЕјАНОВИћ

гОрАН цВЕТАНОВИћ СА АКТИВИСТИМА

ПрЕДСЕДНИК АлЕКСАНДАр ВУчИћ У ОБИлАСКУ ПрОИЗВОДНИХ ПОгОНА
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24. кОвин
подршкА председНику 
Вучићу

Полагањем венца, обележен је 
Дан победе над фашизмом. Члано-
ви ОО СНС пружили су подршку 
председнику Александру Вучићу 
на скуповима у Панчеву и Београ-
ду. Отворен је Центар за ментално 
здравље у Панчеву, као посебна 
организациона јединица ковинске 
Специјалне болнице. Књижевник 
Урош Петровић одржао је интерак-
тивну радионицу „Развој креатив-
ности“ у Библиотеци „Вук Караџић“ 
намењену деци и одраслима.

26. зрењанин
Акције уређењА

На трећој седници Изборне 
скупштине ГО СНС, једногла-
сном одлуком 130 делегата, 
за председника је изабран 
Симо Салапура. Више хиљада 
чланова и симпатизера СНС 
присуствовало је величанстве-
ном скупу у Београду. Акти-
висти МО Перлез уредили су 
центар села, а активисти МО 
Стајићево парк и игралиште. 
Председник ГО Симо Салапу-
ра и чланови Оливера Лисица, 
Саша Сантовац и Рајко Капе-

лан разговарали су са грађа-
нима у Клеку. Одборници СГ 
усвојили су предлог одлуке о 
формирању Координационог 
тела за борбу против насиља у 
школама.

27. СМедеревО
рАдоВи у 22 грАдске 
улице

Радови на уређењу инфра-
структуре један су од приори-
тета у циљу побољшања квали-
тета живота грађана. Радови на 
рехабилитацији и асфалтирању 
улица реализују се по утврђе-

ном плану. Вредност планира-
них радова је 144 милиона ди-
нара, а изводе се у 22 градске 
улице.

29. деСПОтОвац
позоришНе 
предстАВе

Одржане су 28. Мајске аматер-
ске позоришне свечаности, под 
покровитељством Општине. Кроз 
пет вечери фестивала, многоброј-
на публика имала је прилике да 
ужива у представама позоришта 
из Костолца, Пожаревца, Ћуприје, 
Јагодине и Деспотовца.

Канцеларија за КиМ

Аутомобили зА мАНАстире и општиНе
23. врњачка бања
стАНоВи зА 
20 избегличких 
породицА

Бобан Ђуровић трећи пут је изабран за 
председника ОО СНС на унутарстраначким 
изборима.  Одржани су састанци свих 19 мес-
них одбора на којима су дефинисани планови 
за даљи период. Полагањем венаца код спо-
мен обележја на Тргу културе, обележен је 
дан победе над фашизмом. Министар Алек-
сандар Мартиновић отворио је Јединствено 
управно место у згради Општине. Министар-
ство државне управе и СКГО организовали су 
доделу Годишње награде за најбоље управе у 
примени принципа доброг управљања, а до-
битници су Крагујевац, Сокобања, Врање и 
Врњачка Бања. И Годишња награда за најбољу 
општинску управу у области равноправности 
и антидискриминације припада Врњачкој 
Бањи. Уручени су кључеви 20 новоизграђе-
них станова за избеглице из Хрватске и БиХ. 
Станови су изграђени у оквиру Потпројекта 8 

регионалног стамбеног програма, а догађају 
су присуствовали комесарка Наташа Стани-
сављевић, председник Општине Бобан Ђуро-
вић, представник делегације ЕУ у Србији Гер-
хард Салзер, заменик представника Високог 

комесара УН за избеглице Стефани Краусе и 
директор Јединице за управљање пројектима 
у јавном сектору душан Ковачевић. Акцију до-
бровољног давања крви подржао је потпред-
седник ОО Иван радовић.

25. црна трава
посетА студеНАтА и професорА

На Изборној скупштини ОО, 
Славољуб Благојевић, актуелни 
председник Општине, изабран 
је за председника Општинског 
одбора СНС. Код спомен-чесме 
Тодорова вода обележена је го-
дишњица страдања рањеника 
партизанске болнице од стра-

не бугарских фашиста у дру-
гом светском рату. Истог дана, 
примили смо у радну посету 
студенте и професоре Географ-
ског факултета из Београда и 
упознали их са горућим пробле-
мом - великим смањењем броја 
становника између два пописа.

28. крУШевац
НеВеНА ђурић председНицА 
грАдског одборА

На Изборној скупштини ГО 
СНС за председницу је изабрана 
Невена Ђурић, посланица у репу-
бличком парламенту и потпред-

седница Главног одбора СНС. 
Више хиљада грађана расинског 
округа присуствовало је великом 
скупу „Србија наде“ у Београду.

директор Канцеларије за КиМ Петар Пе-
тковић, заједно са директором СМАТСА 
Предрагом Јовановићем, свечано је уручио 

кључеве два аутомобила за потребе ма-
настира драганац и економије манастира 
Грачаница, епископу рашко-призренском 

Теодосију, као и кључеве по једног ауто-
мобила председницима општина Обилић и 
Косово Поље.

23 јуНАкА пешке дошло НА митиНг „србијА НАде”

две групе Срба, једна из Косовског По-
моравља и друга из Лепосавића и Косовске 
Митровице, пешке су пуних девет дана хо-
дали како би стигли у Београд на велики ми-

тинг „Србија наде“. Њих је угостио, у згради 
Председништва, председник Александар 
Вучић, а на путу су им пружали подршку 
представници локалних самоуправа кроз 

које су пролазили, активисти СНС, дирек-
тор канцеларије за КиМ Петар Петковић, 
потпредседник Српске листе Милан радои-
чић, као и син председника данило Вучић.

30. ОрахОвац
уређење домА културе

Организовано је уређење дома 
културе у Великој Хочи, које је 
подразумевало замену прозора и 
врата, кречење и уређење елек-
тричних инсталација. Урађен је и 
потпорни зид поред Ош „Свето-
зар Марковић“. Организована је 

и велика акција уређења Велике 
Хоче, кошења травнатих повр-
шина, садње цвећа и уклањања 
ђубрета. Канцеларија за КиМ 
омогућила је набавку новог оз-
вучења које је било неопходно за 
организацију манифестација.

31. Призрен
обележеНА слАВА богослоВије
Свечано је прослављен дан 

Светих Кирила и Методија, који је 
уједно и дан Призренске богосло-
вије. Свечану литургију у храму 
Светог Ђорђа служио је владика 
рашко-призренски Теодосије са 

свештенством и монаштвом. По-
ред бројних гостију, литургији су 
присуствовале и заменица дирек-
тора Канцеларије за КиМ душица 
Николић и помоћница директора 
Милена Парлић.

32. леШак
посетА сАјму у НоВом сАду
Ученици Пољопривредне 

школе у Лешку и привредници 
са КиМ обишли су Новосадски 

сајам, где су их дочекали пред-
ставници Канцеларије за Косово 
и Метохију.

33. гОраждевац
прослАВљеНА сеоскА слАВА
Обележен је дан Светог про-

рока Јеремије, крсна слава Го-
раждевца. Догађај је окупио 
велики број мештана и житеља 
других села Метохије, а при-

суствовао му је и председник 
Привременог органа Општине 
Пећ Дарко Колашинац, као и 
представнице Канцеларије за 
КиМ.

34. СреМСки карлОвци
хумАНитАрНи пАкети
Председница Савета за нацио-

налне мањине поделила је хумани-
тарне пакете социјално угроженим 
суграђанима. Велики број чланова 
и грађана пружио је подршку пред-
седнику Александру Вучићу на ве-
ликом скупу „Србија наде“. Такође, 
организован је и одлазак делегата 
на ванредну седницу Скупштине 
СНС у Крагујевцу. Поводом обе-
лежавања 175-годишњице Мајске 

скупштине, на којој је 1848. годи-
не донета одлука о проглашењу 
Српске Војводине, министар Ни-
кола Селаковић, потпредседник 
Покрајинске владе Бранко Ћурчић 
и покрајински секретар за културу 
Драгана Милошевић, заједно са 
председником Општине Алексан-
дром Стојкечићем, положили су 
венце код спомен-плоче на згради 
Магистрата.

35. ваљевО
уређење игрАлиштА у ВртићимА
Министар Александар Марти-

новић обишао је Ваљево, где се 
састао са градоначелником Лаза-
ром Гојковићем који се захвалио 
на подршци и средствима за ре-
конструкцију дечјих игралишта у 
вртићима. Угостили смо и мини-
стра одбране Милоша Вучевића, 
као и чланове Интернационалне 
полицијске асоцијације, у оквиру 
спортских сусрета које је ове го-

дине организовала регија Ваљево. 
Градоначелник Гојковић потписао 
је анекс уговора у оквиру пројекта 
„Чиста Србија“ за изградњу канали-
зације. У парку Пећина завршена је 
пролећна садња 300 садница. От-
кривена је спомен-биста Стојадину 
Мирковићу. Асфалтиране су улице 
у МЗ Попаре и МЗ Крушик, а у селу 
Бранговићу урађен је пут у дужини 
од 1,1 километар.

БОБАН ЂУрОВИћ СА СУгрАЂАНИМА КОјИ СУ ДОБИлИ НОВЕ ДОМОВЕ
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37. СреМСка 
МитрОвица
помеН НАстрАдАлимА 
у беогрАду

Грађани Сремске Митровице 
присуствовали су помену настрада-
лима у масакрима у Београду, који 
је служен у цркви Светог Стефана, 
а са њима је била и градоначелница 
Светлана Миловановић са сарад-
ницима. У Међународно путничко 

пристаниште упловио је француски 
речни крузер „Victor Hugo“, са око 
100 путника из Француске, Немач-
ке и Швајцарске, које је дочекала 
градоначелница Миловановић. Ма-
туранти завршних разреда средње 
школе отплесали су матурантски 
плес на Тргу Ћире Милекића. Пред-
седник Покрајинске владе Игор Ми-
ровић и секретарка за културу Дра-
гана Милошевић уручили су уговор 
за суфинансирање реконструкције 
зграде позоришта.

40. жабари
смотрА 
фолклорА

Асфалтирана је улица Божи-
дара Рајића у месту Брзоходе, у 
дужини од 674 метара и ширини 
од четири метара. Место Си-
мићево је 22. пут било домаћин 
учесницима Међуокружне смо-
тре фолклорних ансамбала села 
Србије.

41. ПеЋинци
АсфАлтирАње путА 
прхоВо-шимАНоВци

Општинско руководство, на 
челу са председником Општи-
не Синишом Ђокићем, обишло 
је радове на асфалтирању пута 
Прхово-Шимановци. Комплетну 
реконструкцију ове деонице, у ду-
жини од 5,1 километра, финансира 
Министарство грађевинарства, са-
обраћаја и инфраструктуре.

39. влаСОтинце
мАјскА НАгрАдА зА 
српортски сАВез

42. бачка Паланка
пријеми грАђАНА

Председник ОО Бранислав Шу-
шница и сарадници организовали 
су пријеме грађана, а активисти 
су разговарали са суграђанима 
на штандовима на више локација. 
Председник Шушница обишао је 
Фудбалски клуб у Челареву и уру-
чио комплете спортских тренерки, 
обезбеђене из личних средстава 
чланова и симпатизера странке. 
Чланови МЗ Дунав подели су су-
грађанима саднице баштенског 
цвећа поводом Дана МЗ. Пред-
седник Шушница обишао је у Мла-
денову вишечлане породице које 
су добиле треће и четврто дете. 

Покрајинска влада подржала је 
Стонотениски клуб „Челарево“. 
Поводом Националног дана до-
бровољних давалаца, уприличен 
је пријем за даваоце. У две школе 
и вртићу у три приградска насеља 
биће уграђене еколошке котла-
рнице на биомасу, у сарадњи са 
Министарством за заштиту живот-
не средине. Покрајинска влада су-
финансира опремање семафором 
раскрсница улица Патријарха Пав-
ла и Мире Попаре, и Невесињске и 
Јована Дучића у Гајдобри. Грађани 
су у великом броју подржали скуп 
„Србија наде“ у Београду.

45. Свилајнац
угоВор зА изгрАдњу кА-
НАлизАције

Потписан је уговор са Министар-
ством грађевинарства, саобраћаја 
и инфраструктуре и кинеском 
компанијом „China Road and Bridge 
Corporation“ о првој фази изградње 
72 километара канализационе 
мреже у четири месне заједнице. 
На Међународном пољопривред-
ном Сајму у Новом Саду, Општина 
Свилајнац освојила је пехар за ап-
солутног шампиона у говедарству. 
Одржана је манифестација Синђе-
лићеви дани.

47. велика Плана
сАстАНАк сА миНистром 
горАНом Весићем

Председник Општине Игор 
Матковић присуствовао је са-
станку министра Горана Весића са 
представницима локалних самоу-
права које су на траси будуће брзе 
пруге Београд-Ниш. У оквиру обе-
лежавања Дана школе у Крњеву, 
положени су венци на споменик 
Милана Кршљанина. Полагањем 
венаца у Градском парку, обеле-
жен је Дан победе над фашизмом. 
Предшколска установа прослави-
ла је 46. рођендан. Одржан је 10. 

Републички позоришни фестивал 
БРАН ДАМ ФЕСТ у Крњеву. По-
водом Дана школе у Марковцу, 
одржана је манифестација Зеле-
нишијада. Група младића из Ко-
совског поморавља, која је пешице 
кренула на скуп „Србија наде“, до-
чекана је у Марковцу. Активисти 
ОО организовали су штандове, 
одржане су седнице свих месних 
одбора, а активисти и грађани су у 
великом броју присуствовали ску-
повима у Панчеву и Београду.

Потписани су уговори за суфинансирање проје-
ката из области културе, а у Градском музеју 
одржана је промоција капиталног дела „Темиш-
варски Банат“. Поводом градске славе, Светог 
Теодора Вршачког, одржана је свечана академија 
и додељена су признања заслужним суграђанима. 
Центар за социјални рад реализовао је помоћ за 
матуранте лошијег материјалног стања, а више 
од 400 младих плесало је матурски плес испред 
Градске куће. Поводом дана града, одржан је 

гала концерт „Путевима српских лепота“. Члано-
ви Удружења младих „Из принципа“ поделили су 
памучне еко цегере у оквиру пројекта за заштиту 
животне средине. Потписан је уговор за рекон-
струкцију крова Народног позоришта. Успешно 
је реализована акција садње у свим вршачким вр-
тићима. Почела је изградња приступне саобраћај-
нице за индустријску зону Север, а Гудурички врх 
поново ће красити видиковац. Активисти МО 12. 
Војвођанска бригада чистили су јавне површине.

44. врШац
приступНА сАобрАћАјНицА 
иНдустријској зоНи

36. гОрњи МиланОвац
изгрАдњА кАНАлизАције

У оквиру пројекта „Чиста Ср-
бија“ Министарства за заштиту 
животне средине, у улици душа-
на дугалића реконструисана је 
фекална и атмосферска канали-
зација и изграђена је водоводна 
мрежа, а у току је и асфалтирање 
ове саобраћајнице. Фекална и 
атмосферска канализацијa за-
вршене су и у улици Младена 
Жујовића, тако да ће читаво 

насеље бити повезано новом 
мрежом. Изграђена је атмосфер-
ска канализација од комплекса 
Опште болнице до Глибића по-
тока, а радови трају и у Прања-
нима. Представљен је финални 
пројекат уређења корита реке 
деспотовице, са шеталиштем и 
пешачким мостовима, у дужини 
од 5,5 километара. Обележили 
смо градску и црквену славу.

Асфалтирана је улица Јосифа 
Панчића, дужине 410 метара. 
Општина је од Министарства 
заштите животне средине до-
била 1.222 канте и 12 контејне-
ра. Јавно-комунална предузећа 
спровела су акцију „Пролећно 
чишћење града“. дванаесторо 
сточара потписало је уговоре 
за средства из Локалног фонда 

за развој пољопривреде. дом 
здравља организовао је Базар 
здравља на платоу испред згра-
де општине. Општински спорт-
ски савез добитник је највећег 
друштвено-спортског при-
знања у земљи „Мајска награ-
да“ Спортског савеза Србије. 
Владимир Коцић изабран је за 
новог председника ОО СНС.

43. ириг
решАВАње 
проблемА око 
згрАде домА 
културе

Урађена је нова расвета 
на терену ФК „раднички“. 
Одржан је састанак са епис-
копом сремским Василијем 
како би се нашло решење за 
легализацију зграде дома 
културе, јер је предуслов да 
се реши имовинско питање 
плаца. Након тога, уследи-
ла би реконструкција овог 
објекта од изузетног значаја 
за нашу општину. Заврша-
вају се радови на фасади 
дома културе у Јаску. Одр-
жан је први рели крос, као 
и спортска манифестација 
„TОUR DE FRUŠKA“, коју је 
подржала Влада Војводине. 
Организована је прва бес-
платна прослава матурске 
вечери за осмаке. Започето је 
пројектовање спортске хале. 
Приликом посете министра 
Александра Мартиновића, 
најављена је реконструкција 
старе биоскопске сале. Наши 
активисти, у великом броју, 
присуствовали су скупу „Ср-
бија наде“ у Београду и били 
су делегати на Скупштини 
странке у Крагујевцу.

38. краљевО
дочек србА сА ким

Народна посланица Сандра Јоковић раз-
говарала је са грађанима Краљева. Одржани 
су састанци свих месних одбора, а чланови су 
једногласно дали подршку председнику Алек-
сандру Вучићу у настојању да Србију води 
путем мира, стабилности и економског проспе-

ритета. Велики број напредњака, уочи великог 
народног митинга у Београду, дочекао је Србе 
са КиМ који су пешице кренули пут главног 
града. Више хиљада грађана Краљева, на челу 
са напредњацима, присуствовали су скупу у 
Београду.

46. алибУнар
НоВи Вртић у бАНАтском кАрлоВцу

Покрајински секретаријат за 
спорт определио је средства 
за КК „Будућност“, Спортско 
фудбалско удружење „Ба-
натул“ из Локава и Спортско 
фудбалско удружење „рапид“ 
из Николинаца. Председница 
Општине Зорана Братић потпи-
сала је у Министарству просве-
те споразум о изградњи новог 

вртића у Банатском Карловцу. 
Савет Месне заједнице орга-
низовао је традиционалну ак-
цију кошења траве и чишћења 
прилаза Водици у доли. На 
иницијативу Велимира Јовано-
вића, суграђанина који живи у 
Мађарској, одржан је хумани-
тарни базар за суграђанина да-
нијела Бањаша.

48. врање
пАкет зА породицу 
из бАлиНоВцА

Чланови Савета за социјал-
на питања реализовали су 
хуманитарну акцију у селу Ба-
линовац и породици слабијег 
материјалног стања донирали 
пакет са намирницама. Сред-
ства су обезбедили из личних 
извора учесника акције.
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51. кУла
рАдоВи НА путу 
стАпАр-сиВАц

Председник ОО Дамјан Миља-
нић свакодневно врши пријем 
грађана, а активисти на штанду 
разговарају са суграђанима. Обе-
лежен је Дан победе над фаши-
змом. Дом здравља организовао 
је обележавање Међународног 
дана физичке активности. Мани-
фестација „Европски дани сунца“ 
одржана је у Средњој техничкој 
школи. Председник Покрајинске 

владе Игор Мировић и председ-
ник Општине Дамјан Миљанић 
обишли су завршне радове на 
путу Стапар-Сивац. Опредељена 
су средства за замену столарије у 
ОШ „Петефи бригада“. На Малом 
Стапару одржана је трећа крос 
трка. Базен је спреман за купалиш-
ну сезону. Одржане су Спортске 
игре младих.

53. кладОвО
фиНАНсирАње 
удружењА грАђАНА

Додељени су уговори о суфи-
нансирању пројеката удружења 
грађана из општинског буџета. 
Бројним манифестацијама обеле-
жена је слава града Спасовдан. На 
државном првенству у атлетици 
у Ћуприји, ученици ОШ „Вук Ка-
раџић“ освојили су друго место ек-
ипно и прво у трци на 100 метара.

54. кикинда
поделА беби пАкетА

У Свечаној сали Градске куће, 
уприличена је подела 105 беби 
пакета родитељима најмлађих су-
грађана рођених током јануара, 
фебруара и марта. Захваљујући 
прекограничном пројекту, нова 
ватрогасна опрема уручена је 
Сектору за ванредне ситуације, док 
је вишенаменска цистерна уручена 
Јавном предузећу „Кикинда“.  У Ос-
новној школи „Жарко Зрењанин“ 

замењена је столарија на основу 
средстава које је обезбедио Град, у 
износу од три милиона динара.

56. кУчевО
смотрА хомољски 
мотиВи

На иницијативу МУП-а, после 
трагедије у ОШ „Владислав Риб-
никар“ у Београду, председник 
Општине Иван Рајичић заказао је 
седницу Савета за безбедност ло-
калне самоуправе, на којој су доне-
ти закључци везани за безбедност. 
Полагањем цвећа на споменик па-
лим борцима, председник Рајичић, 
заједно са сарадницима и предста-
вницима СУБНОР-а, одао је почаст 
настрадалима у ратовима. Ученици 
и наставници школе у Турији про-
славили су Дан школе, а председ-

ник Рајичић присуствовао је инте-
рактивним радионицама. Одржана 
је свечана академија поводом 40 
година рада ПУ „Лане“. Свечаном 
литијом и резањем славског колача 
обележен је Спасовдан. Одржана 
је смотра народног стваралаштва 
55. Хомољски мотиви.

58. инђија
штАНдоВи у сВим 
местимА

У организацији OО СНС, реали-
зовани су штандови на више ло-
кација у свим местима. Активисти 
су разговарали са суграђанима о 
актуелним темама, делили промо-
тивни материјал и „СНС Информа-
тор“. Средства за промо материјал 
обезбеђена су из личних донација 
чланова и симпатизера.

49. кОвачица
ВучеВић одАо пошту 
тибору церНи

55. лОзница
рАзгоВор сА иНВеститором

57. бечеј
уређење просторА око гробљА

50. ПрибОј
зАпослеНо 90 рАдНикА у фАп-у
Уручени су уговори о за-

послењу 90 радника у Фабрици 
аутомобила ФАП. Уговоре на 
одређено време потписало је 
70 бивших радника, који су од-
говорним односом заслужили 
нову шансу, и 20 млађих радни-
ка. Прибој је и ове године међу 
локалним самоуправама које су 
од Министарства заштите жи-
вотне средине добиле нове еко 
посуде за одлагање комунал-
ног отпада - 46 еко контејнера 
и 815 канти. Трансфер станица 

„Бањица“ са рециклажним дво-
риштем, која се гради у близини 
железничке станице Бистри-
ца, требало би трајно да реши 
проблем одлагања комуналног 
отпада из Прибоја, Пријепоља 
и Нове Вароши, а можда и Сје-
нице. Почели су радови на путу 
Прибојска Бања - Јармовац. Ми-
нистар Братислав Гашић раз-
говарао је са представницима 
свих политичких субјеката о си-
туацији након убиства у угости-
тељском локалу у Прибоју.

52. беОчин
НоВи АсфАлт 
и игрАлиштА

Председница Општине 
Биљана Јанковић разговара-
ла је са мештанима думбова, 
где је асфалтирана деоница 
Карађорђеве улице. Такође, 
потписала је у Покрајинском 
секретаријату за спорт и ом-
ладину, уговор којим су обез-
беђена средства за изградњу 
дечијег игралишта у раковцу. 
Обишла је и радове на асфал-
тирању Златиборске улице 
у Бразилији. додељени су 
уговори удружењима грађа-
на, удружењима из области 
културе, образовања и умет-
ности, црквама и верским 
заједницама.

Министар одбране Милош 
Вучевић положио је венац на 
споменик Тибору Церни у де-
бељачи, палом борцу у Бици на 
Кошарама 1999. године, и том 
приликом посетио породицу 
Церна. Општина и Савет за 
безбедност саобраћаја органи-
зовали су доделу 84 бесплатна 
ауто-седишта, у сарадњи са 

Агенцијом за безбедност са-
обраћаја. Активисти МО Кова-
чица, Падина и Идвор обишли 
су чланове и симпатизере 
странке, разговарали са њима 
и уручили им симболичне па-
кете и промотивни материјал. 
Сви месни одбори одржали су 
састанке чланова и симпати-
зера.

Председник ГО Видоје 
Петровић разговарао је са Ми-
ланом Лечићем, повратником 
из швајцарске, који има намеру 
да инвестира у Тршићу. Члан 
ГО Марко Јовановић разгова-
рао је са суграђанима у стра-
начким просторијама. Одржано 

је више састанака страначких 
органа и одржани су састанци 
у свих 56 месних одбора. Скупу 
„Србија наде“ присуствовало је 
више од 2.500 чланова и сим-
патизера. Скупштини странке 
у Крагујевцу присуствовала су 
43 делегата из Лознице.

Започето је 
уређење пешачке 
стазе у улици Хајдук 
Вељка, код право-
славног гробља, а у 
плану је и уређење 
паркинга и зеленила 
дуж капије гробља. 
Ученици Гимназије 
моћи ће да знање из 
хемије стичу у новом, 
савремено опремље-
ном кабинету. Након 
ове инвестиције, сле-
ди и обнова фасаде 
Гимназије, за шта су 
средства обезбедили 
Покрајински секрета-
ријат за образовање и Општи-
на. Председник Општине др 

Вук радојевић најавио је да 
ће од септембра сва деца бес-
платно похађати вртић.

59. беОград
посетА пеНзиоНерА из борА
Градски одбор СНС Београд 

био је домаћин за 50 пензионера 
из Бора. Током обиласка, најста-
рији Борани посетили су Народну 
скупштину, Народни и Етнограф-
ски музеј, прошетали Кнез Миха-
иловом улицом. Посету су завр-

шили ручком у Скадарлији заједно 
са чланицом Председништва СНС 
Даријом Кисић и повереницом 
Савета за социјална питања, по-
пулациону политику, избегла и 
расељена лица Наташом Станиса-
вљевић.

61. лазаревац
НА скупу „србијА НАде”

Чланови ОО посветили су 
велику пажњу организовању 
скупа „Србија наде“, којем 
је присуствовао велики број 
функционера, чланова и симпа-
тизера СНС-а. Чланови Савета 
за социјална питања делили су 
пакете социјално угроженим 
породицама, обезбеђене из 
личних средстава. Одржани су 

састанци Савета за омладину, 
Савета за образовање и Савета 
за екологију. Председница ОО 
Тијана давидовац одржала је 
пријем грађана у просторијама 
странке. реконструисане су са-
обраћајнице у најпрометнијим 
градским улицама - Вељка Вла-
ховића, Милована Лазаревића и 
дула Караклајића.

60. звездара
дружење сА НАјстАријимА

Председник ОО Марко 
Попадић, након дружења и 
пријатељског разговара са 
најстаријим члановима МО 
Зелено брдо, уручио им је 
пригодне поклоне, које је 

обезбедио из личних сред-
става. Активисти ОО свако-
дневно обилазе чланство и 
симпатизере, и разговарају 
о њиховим потребама и про-
блемима.

ВИДОјЕ ПЕТрОВИћ СА МИлАНОМ лЕчИћЕМ У ТрШИћУ

НАТАША СТАНИСАВЉЕВИћ И ДАрИјА КИСИћ СА гОШћАМА

МАрКО ПОПАДИћ СА ПЕНЗИОНЕрИМА
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62. ракОвица
изборНА скупштиНА оо

Одржана је изборна 
Скупштина ОО, на којој је за 
председника изабран Милош 
Симић. Изборној скупштини 
претходили су избори у свим 
месним одборима, где су иза-

брани делегати за изборну 
скупштину ОО, као и предсе-
дници месних одбора. Велики 
број активиста, симпатизера и 
грађана присуствовао је скупо-
вима у Панчеву и Београду.

65. Стари град
НА услузи грАђАНимА

Велики број чланова и сим-
патизера СНС окупио се испред 
Народне скупштине како би 
пружили подршку председнику 
Александру Вучићу. Председ-
ник ОО Лука Петровић држао 
је редовне састанке на којима 
се разговарало о текућим деша-
вањима и будућим активности-

ма. Активисти и функционери на 
штандовима су слушали предло-
ге и сугестије суграђана. Секре-
тар ОО радослав Марјановић 
посетио је Удружење за помоћ 
особама са сметњама у развоју 
„Живимо заједно“ и уручио два 
лаптопа, купљена из личних 
средстава чланова странке.

68. зеМУн
подршкА једиНстВу

Напредњаци Земуна подр-
жали су велики народни скуп 
„Србија наде“, изражавајући 
подршку јединству свих грађа-

на и подршку председнику 
Александру Вучићу у борби за 
очување слободе, мира и еко-
номског напретка.

63. СавСки венац
Чишћење приобаља

Градска општина Савски венац 
организовала је бесплатне кур-
севе рачунара и енглеског језика, 
излете за најстарије суграђане и 
превентивне прегледе у сарадњи 
са ДЗ Савски венац. Представље-
ни су пројекти „Твоја идеја у твојој 
заједници“ ученика средњих 
школа. Завршени су радови на 

реконструкцији Фабрисове ули-
це. Поводом Међународног дана 
реке Саве, организована је ак-
ција чишћења савског приобаља. 
Функционери ОО разговарали су 
са грађанима на месним одбори-
ма. Наши активисти свакодневно 
се друже са грађанима на штандо-
вима на више локација.

67. ОбренОвац
НАгрАде зА НАјбоље студеНте

руководство Градске општине Обреновац издвојило је средства за 
вредне награде, које су, затим, свечано уручене најбољим студентима.

66. ПалилУла
штАНдоВи и обилАсци

Свакодневно се организују 
штандови на више локација, 

као и обиласци наших чла-
нова.

71. СУрчин
учешће НА Великом НАродНом скупу

Асфалтиране су улице у Добановцима и 
централним деловима Сурчина. У току је до-
датно уређење нове позоришне сале. Одр-
жано је предавање за пољопривреднике о 
припремању средстава за заштиту биља и 
третману амбалаже употребљених пестици-
да. У општинској згради отворен је шалтер на 
коме суграђани старији од 65 година могу да 

преузму бесплатне картице за јавни превоз 
и за базене. Градска општина организовала 
је излет у Врњачку бању за најстарије су-
грађане. Активисти су наставили акције раз-
говора и дружења са суграђанима. Такође, 
свакодневно обилазе социјално-угрожене 
породице и односе пакете са намирницама, 
обезбеђене из сопствених средстава, а ор-

ганизовали су и штандове у свим насељима. 
Омладинци ОО очистили су СРЦ „Сурчин“ 
након првомајског уранка. Чланови Савета 
за привреду и председник ОО Милош Дангу-
бић посетили су породичну фирму „Milinkovic 
company“ у Бољевцима. Чланови и активисти 
ОО учествовали су на великом народном ску-
пу „Србија наде“.

73. нОви беОград
борбА зА пристојНу србију

64. врачар
дАНи предузетНиштВА
Велики број Врачараца подр-

жао је скуп „Србија наде“ и на-
шег председника Александра Ву-
чића. Одржани су састанци свих 
месних одбора, а састанцима су 
председавали председници МО 
и чланови руководства ОО. У 
Великој сали Општине одржан 

је још један у низу стручних ску-
пова под називом „Дани преду-
зетништва на Врачару“, на тему 
промоције предузетничког духа 
код жена и младих. Организато-
ри скупа били су Град Београд, 
Привредна комора Србије и ГО 
Врачар.

Активисти МО Студентски град 
подржали су хуманитарну акцију 
у којој је помоћ добила мала Лана 
Пашајлић, а новац за куповину 
пригодних поклона обезбедили су 
активисти новобеоградског одбо-
ра из личних средстава. Највећем 

скупу „Србија наде“ присуствова-
ли су активисти, чланови и симпа-
тизери СНС, на челу са функцио-
нерима ОО, где је председнику 
Александру Вучићу пружена огро-
мна подршка у борби за пристојну 
Србију.

69. барајевО
штАНдоВи НА Више локАцијА
Председник ОО Сло-

бодан Адамовић одржао 
је редовни састанак ОО, 
на којем се разговарало 
о будућим активностима. 
Одржани су штандови на 
више локација, на који-
ма су активисти и функ-
ционери разговарали са 
суграђанима. Делегати 
ОО присуствовали су Из-
борној скупштини СНС у 
Крагујевцу.

70. вОждОвац
подршкА председНику Вучићу
Чланови Општинског од-

бора СНС Вождовац пружили 
су пуну подршку председ-

нику Александру Вучићу на 
скупу „Србија наде“ у Бео-
граду.

72. СОПОт
коњичкА реВијА

Активисти ОО наставили 
су дружење са суграђанима у 
свим насељима. Организовани 
су бесплатни превентивни пре-
гледи у Дому здравља. Орга-
низован је шести Меморијални 

турнир у малом фудбалу „Вла-
дан Манојлов“ у Стојнику. У 
организацији Коњичког клуба 
„Космај“ и Општине, одржана 
je коњичка ревија - фијаке-
ријада.

МИлОШ ВУчЕВИћ СА АКТИВИСТИМА

МИлОШ СИМИћ ИЗАБрАН јЕ ЗА ПрЕДСЕДНИКА ОО
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ПрЕДСЕДНИК СНС МИлОШ ВУчЕВИћ КрЕНУО јЕ ИЗ ВрАЊА У ОБИлАЗАК СВИХ ОКрУгА У СрБИјИ И рАЗгОВОр СА члАНСТВОМ грАДСКИХ И ОПШТИНСКИХ ОДБрОрА. 
ДО САД јЕ ПОСЕТИО АКТИВИСТЕ У ПчИЊСКОМ, јАБлАНИчКОМ, ТОПлИчКОМ, НИШКОМ И ПИрОТСКОМ ОКрУгУ.

ФОТОГРАФИЈЕ МЕСЕЦА
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